



Yuxuan Zhang

Beijing

+86 10 8525 4667
yuxuan.zhang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Technology, media and telecoms
- Media and entertainment
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Yuxuan Zhang joined Han Kun in 2014. Mr. Zhang specializes in legal services relating to cross-border and domestic venture capital investment, and he has advised many clients regarding industrial policies, corporate governance, risk management, and reorganization. Mr. Zhang has represented many venture capital funds, start-up companies, and entrepreneurs in a variety of investment and financing, merger and acquisition, spin-off and reorganization transactions. Mr. Zhang provides legal services that include advising on deal structures, drafting legal documents, negotiations, and assisting with closings. Mr. Zhang specializes in industries that include technology, games, culture and entertainment, semiconductor, and consumer goods.

EDUCATION

University of Cambridge (LL.M.), 2013; China University of Political Science and Law (LL.B.), 2012.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, Cantonese



张宇轩

北京

+86 10 8525 4667
yuxuan.zhang@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 科技、媒体和电信（TMT）
- 传媒娱乐
- 一般公司事务

工作经历

张宇轩律师于 2014 年加入汉坤。张宇轩律师在境内外风险投资法律方面具有丰富经验，并为客户提供产业政策、公司治理、风险合规、架构重组等方面的法律建议。张律师代表众多风险投资基金、创业公司及创业者完成各种类型、各轮次的私募股权融资、兼并收购、拆分重组，并在此过程中提供全方位的法律服务，具体包括设计交易结构、起草法律文件、参与谈判、协助交割等。张律师专长为客户提供法律服务的行业包括科技、游戏、文化及娱乐、半导体、消费等。

教育背景

张宇轩律师 2012 年毕业于中国政法大学，获得法学学士。2013 年毕业于英国剑桥大学，获得法学硕士学位（LL.M.）。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文、粤语